
 
 

 

 

D.24/6 var bestyrelsen samlet og drøftede bla: 

 

Rengøringen beklager sig over at der lugter af urin fra bruse afløbet og vi opfordrer til at man 

altid benytter toilettet! 

 

Husk der bliver brug for hænder til at male livreddertårnet i løbet af sommeren - og tak til Nina 

for at overtage tællingen i tårnet. 

 

I forlængelse af vores arbejde med at optimere sikkerheden ombord opsættes endnu en 

redningskrans (på bådens landside) og vi melder os ind i "Rådet for større badesikkerhed" 

Vi har, i den forløbne periode, afholdt to fine fuldmåneaftner og en meget smuk pinsemorgen 

for de morgenfriske. 

 

Erik og Edvard præsenterede deres oplæg til revision af hjemmesiden. Den blev godt modtaget 

- der blev suppleret med enkelte kreative forslag. 

 

Udvalget til etablering af helårsbadebro har indledt god dialog med Ishøj Kommune (Klaus 

Helsø er kontaktperson) Udvalget kontakter ham i løbet af sommeren! 

 

Til slut en lille opfordring - hvis du ikke længere ønsker at være medlem af foreningen - 

kontakt Edvard Kejser da vores venteliste efterhånden er lang vil vi gerne kunne tage nye 

medlemmer ind lige så snart der er plads. 

 

God sommer til alle.  

Bestyrelsen. 

 

 

 

 

 

 

 


